
 

 
BRM.0012.1.8.2023    

 

Protokół nr 37/2023 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 31 lipca 2023 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.10 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski   - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj    - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska   - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 36/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Analiza inwestycji przeprowadzonych w 2022 roku i prowadzonych w 2023 roku na 

terenie Miasta Inowrocławia. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 36/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 36/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Analiza inwestycji przeprowadzonych w 2022 roku i prowadzonych w 2023 roku 

na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił analizę inwestycji przeprowadzonych w 2022 roku i prowadzonych w 2023 roku 

na terenie Miasta Inowrocławia. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja:  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Jakie dofinansowanie otrzymało Miasto na instalacje źródeł energii na budynkach 

użyteczności publicznej? Czy to dofinansowanie było w 100%? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Zrobiliśmy to wszystko ze środków zewnętrznych, ale jeszcze potwierdzę. Są to instalacje, 

które trafiły na szkoły.  
 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Jakie dofinansowanie miało Miasto lub jaki miało udział w inwestycjach na terenie Tężni 

Solankowej? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Sprawdzę i potwierdzę. Przy następnych materiałach, które będziemy przygotowywać, 

podamy jaki procent Miasto otrzymało.   
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 
Tych remontów, inwestycji nie jest za dużo. Jednak czasy są trudne i jest to zrozumiałe. 

Wspieramy się programami rządowymi czy pieniędzmi unijnymi. Największe wrażenie robi 

kwota 16 milionów, która jest przeznaczona na odwierty. Czy te odwierty są konieczne                 

i w jakim celu one są?  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Jest to potwierdzenie, czy będzie można korzystać z wód termalnych do obsługi ZEC-u. 

Najważniejsze, że te 16 milionów starczyło. Zobaczymy jaka jest temperatura wody, 

wydajność. Jeżeli będzie odwiert, dokumentacja, to ZEC będzie wiedział co robić dalej. Na 

razie jest to sondażowy odwiert.  
 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Jest to modernizacja, która jest przewidywana za kilka lat. Woda, która będzie dostarczana do 

mieszkań wynosi 40 stopni i ona ma ogrzewać nasze mieszkania, na skutek zastosowania 

działań w budynkach mieszkaniowych. Jest to perspektywiczne i bardzo potrzebne.    
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Wspólnoty mieszkaniowe muszą znaleźć pieniądze na zmianę i przebudowę węzłów. 
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Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Bloki muszą być przygotowane na odbiór tego typu ogrzewania. Jestem zadowolona, że idzie 

to w tym kierunku.   
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Mamy już fotowoltaikę na szkołach. Wszystko sprawnie pracuje, energii jest, a co za tym idzie 

są oszczędności.  
 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Jak planujecie inwestycję, zastanawiacie się skąd dobrać pieniądze, piszecie o to?   
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Od tego zaczynamy. Pierwsza myśl, jest taka czy mamy pieniądze. Zawsze to dofinansowanie 

jest potrzebne.  
   
Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/ Waldemar Wąśniewski 

 

 
 

 

 

 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 

 
 

 


